
ROMANIA
JUDETUL ARGE$

COMUNA SCHITU GOLE$TI
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SCHITU GOLESTI

PROCES VERBAL

incheiat astd2i25.07.2023 cu ocazia desffisuririi sedintei de lucru ordinare a Consiliului Local
Schitu Goleqti.

$edin{a este legal constituitA qi a fost convocati de primarul comunei Schitu Gole;ti in baza
prevederilor art. 133 alin. (l) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ gi a Dispoziliei de

convocare nr . 222119 .07 .2023 .

$edinfa se desftqoar[ la sediul Consiliului Local Schitu Goleqti unde sunt prezen[i 10 consilieri
locali din numdrul total de l5 consilieri afla{;i in funclie. Lipsesc domnii: Balcd C-tin, Bragi [.L., Dobre
C., Duhomnicu N. qi Radu M.M.

La qedin![ mai participd dl Miri!6 Vasile Tudorel, primarul comunei Schitu Golegti, dl VlSduci
Cdtdlin, secretar general al comunei, dnaLeca Cristina, inspector superior la compartim. Contabilitate gi

dl Nicoarl Gheorghe, gef S.V.S.U.
Preqedinte de gedin{I este dl DulS Iulian care prezintd proiectul ordinii de zi:

1. Aprobarea procesului verbal al ;edinfei ordinare a Consiliului Local Schitu Goleqti din
data de 27.46.2023.

2. Proiect de hotirire privind rectificarea bugetului local de venituri qi cheltuieli, pe trim II
anul2023.

3. Proiect de hotlrflre privind aprobarea contului de execufie al bugetului local de venituri
;i cheltuieli, la data de 30.06.2023.

4. Proiect de hotlr0re privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare a Serviciilor Sociale Ia
nivelul comunei Schitu Goleqti, pentru perioada 2023-2031.

5. Proiect de hotirire privind aprobarea atribuirii "Contractului de delegare pnih
concesiune a gestiunii activitlfii de tratare mecano-biologici a de;eurilor reziduale provenite de pe
raza jude{ului Argeg in instalafiile integrate de tratare, inclusiv transportul deqeurilor stabilizate
biologic la depozitele de deqeuri ;i/sau instala{iile de valorificare energeticl", prin procedura
negocierii IErI publicare prealabil[ qi avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de
fundamentzr%il Studiului de oportunitate;i a Documenta(iei de atribuire aferente.

6. Proiect de hotlrire privind aprobarea marcdrii, tlierii ;i debitlrii unei cantiti{i de 53,12
mc material lemnos din speciile salcim, fag, q.a., din zona "Valea Cantonului" aflatil in fondul
forestier proprietate publici a comunei Schitu Golqti.

7. Proiect de hotirire privind aprobarea documentafiei de atribuire pentru terenul in
suprafafi de 5615 mp, preluat in domeniul public comunal de la fosta SNC SA Ploieqti, in vederea
inchirierii acestuia prin licita{ie publicfl.

8. Proiect de hotlrflre privind modificarea organigramei gi statului de func{ii ale aparatului de
specialitate al primarului comunei Schitu Golegti prin suplimentarea numirului de asisten{i
personali.

9. Proiect de hotlr6re privind aprobarea scoaterii din func{iune $i casarea construcfiei anexi
C2 - magazie ;i grup sanitar, corp de clddire din cadrul imobilului denumit "ClIdire social
culturali", care apar{ine domeniului public comunal.



10. Proiect de hotlrire privind aprobarea parteneriatului intre Comuna Schitu Goleqti qi

Asociafia Ctubul Sportiv RB Racing in calitate de organizator, in vederea organizlrii etapei a V-
a a Campionatului na{ional de RallyCross.

ll.Informare privind lucrarile executate de beneficiarii Legii nr.41612001o in luna iunie 2023.
Informare privind lucririle efectuate in luna iunie 2023 de citre contravenien(ii care au avut de
prestat activitlti in folosul comuniti{ii qi de citre persoanele cu sanctiuni penale care au avut
obliga{ia de a efectua munci neremuneratl in folosul comuniti{ii locale.

12. Diverse.
Dl primar propune suplimentare ordinii de zi cu incd un punct, gi anume:

- Proiect de hotirire privind neasumarea responsabilitl(ii autoriti{ilor locale privind
organizarea ;i derularea procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru
achwilia produselor aferente Programului pentru ;coli al Rominiei in perioada 2023-2029 ;i a
contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea misurilor educative, la
nivelul comunei Schitu Gole;ti, jude{ul Argq.

Dl primar: Noi am mai luat o hotdrdre de genul acesta pentru perioada anterioard 2017-2023. Este
un alt exerciliu financiar. Consiliul Judefean Argeg ne intreabd daci facem noi achizifia sau o vor face ei
centralizat. Nici o unitate administrativ-teritorial[ nu se incumetd sE facd aceasta. Este mai bine din mai
multe puncte de vedere sd se ocupe de treaba aceasta cei de la consiliul judefean. Au gi compartiment de
achizifii ;i fac centralizare pentru toate localitdlile. Proiectul nostru de hotdr6re este in sensul neasumdrii
responsabilitdlii din pafiea noastrd pentru organizarea qi derularea procedurilor de a contractelor/
acorduri I or p entru achizilia produselor pentru qco I i.

Propunerea este acceptatd in unanimitate
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 13 puncte qi este aprobat cu l0 voturi -pentru-.
Dl Duld I.: Inainte de a trece la dezbaterea punctelor de pe ordinea de zi vrem sd vd prezentlm pe

noul gef al Postului de polilie Schitu Golegti. $ti!i cu tofii ce s-a intdmplat, nu de mult timp, la postul de
poli{ie din localitatea noastr6.

Dl agent ;ef polifie Vlad Cristian (invitat) : Numele meu este Vlad Cristian qi vin de la Valea Mare
Prav6!. Am venit in locul dlui Ghica Alexandru. Dumnealui a fost mutat ?n Mun. Cdmpulung, la Biroul
Ordine Public[.

Am fost imputernicit de pe data de 15 mai 2023, iar in data de 20 iunie2023 a fost organizat
concursul. Am luat cea mai mare notd dintre cei 5 candida\i care au participat la concurs.

Pentru orice problemd avefi, care intr6 in atribuliile mele, o sI vd ajut cu tot ce pot. Avefi colabord're
din partea mea de 100%.

Dl Dufd I.: Dacd aveli intrebdri de adresat invitatului nostru.
Dl Enache G.: La nivel de comund avefi deficit de polili;ti?
Dl Vlad C.: Un deficit ar fi. Este foarte mult de munc5. Eu la Valea Mare Prav6!, unde am lucrat

anterior aveam vreo 15 dosare penale qi aici am preluat de la colegii mei un numlr de:.105 dosare. Deci
este foarte mult de muncd. Jindnd cont c5 am un singur ajutor gi acela fiind incepltor, eSte foarte greu de
sus{inut o comund ca aceasta.

Dl primar: Dar aici veli face carier6. Dup[ aceea vefi avansa dacd ati preluat o comund mai grea.
Dl Vlad C.: Ca subofiler nu mai am unde sd avansez.
Au fost ldsate atdteadosare pdnd sau strdns in numdrul acesta mare. La un moment dat s-au blocat.

Acum incercdm s[ le punem la punct.
Dl Pdtragcu F.: Am Ei eu o rugdminte la dvs. Sd incercali sd vedeli cum sunt amplasate camerele

de supraveghere video din comun6. Cred cdva fi in folosul dvs. Vedeli dacd sunt in funclie qi unde se

vede.
Dl Enache G.: Vd urlm succes in noua dvs funclie!
1. Aprobarea procesului verbal al qedin{ei ordinare a Consiliului Local Schitu Golesti din

data de 27.06.2023.
Procesul verbal este prezentat in cadrul gedin{ei.
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Nefiind aduse amendamente, acesta se supune la vot gi este aprobat cu 10 voturi -pentru- .

2. Proiect de hotirflre privind rectificarea bugetului local de venituri qi cheltuieli, pe trim
II anul 2023.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. qedinld: proiectul de hotdrAre iniliat de
primarul comunei Schitu Goleqti gi raportul de specialitate nr. 6327124.07.2023, intocmit.de
Compartimentul fi nanciar-contabil.

Proiectul de hot6rdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.1.
Dl primar: $i in qedinla anterioard am avut un proiect de hot[rdre de rectificare pe care l-am retras

pentru c[ nu aveam toate datele referitoare la depdgirile de venituri qi mI refeream lavdnzarea de masd
lemnoasi. Am avut speranfe mari pentru luna iulie ca si facem o rectificare mai consistentd.

Am discutat cu cei de la Finan{e gi speram ca suma pe care am primit-o de la AFIR pentru clidirea
social culturalS sd o putem transfera pentru plata datori ei la canalizare. Din pdcate acest lucru nu mai este
posibil. Prin Legea bugetului de stat, suma pe care am primit-o de la CRFIR Sud Muntenia este de 160
mii lei qi r6mdne p6n6la sfrrgitul anului in excedent, urm6nd s[ o utilizdm in anul urmdtor.

Ast[zi discutdm de suma de 66 mii lei care reprezintd, pafiial, pentru cE mai avem de primit,
valoarea materialului lemnos care a frcut obiectul licita{iilor publice pentru Ciocdnei, Valea Pechii qi

Valea Florii. Acum aceste sume provenite din valorificarea materialulu lemnos vor fi direclionate cdtre
obiectivele de investi{ii, deci cdtre cheltuieli de capital.

$i noi am propus suma de 50 mii lei pentru plat[ la releaua de canalizare etapa II, unde suntem
datori.

Noi mai avem experienfa unor lucrdri efectuate de cdtre CNI ;i md refer aici Ia sala de sport. Aici
procedura dureazd 5-6 ani pdnd reuqeqti sE faci o astfel de investitie prin CNI. Etapele sunt: aprobarea
indicatorilor prin ordin al ministrului dupd care apare hotdrdrea de guvern iar apoi CNI-ul scoate la
licitaEie, predd amplasamentul q.a.m.d.

Noi in anul2017 am frcut 3 proiecte de poduri, de fapt DALI. Este vorba de podul de la Costea
pe care l-am finalizat gi cu bani din bugetul local, iar celelalte doud proiecte se refer[ la podul de la Valea
Pechii qi podul de la Linioari. Este bine cd podul de la Valea Pechii aintrat in linie dreaptS. Numai cd v6
dafi seama, este un DALI fbcut in anul 2017. Noi avem experienfa mai recentd a cregterilor substanliale
a pre{urilor materialelor de construcfii. $i ali vdzut ;i din solicitdrile celor de la CNI, din lunile aprilie Ei
iulie, sd actualizdm devizul general, sdacfializdm studiul geotehnic gi cei topografic q.a.m.d.

Am reuqit sd ddm de acest proiect general, firma aceia nu mai existd dar l-am gdsit pe proiectantul
de specialitate din Bucureqti. Acesta ne-a {dcut o ofert6, este cam consistentd dar nu avem ce face.

Acest obiectiv de investifii nu este nici mdcar prevdzut pe lista noastr[ de investilii, pentru cd nu
se gtia in luna februarie c6nd am aprobat bugetul, cdurmeazd sd demardm gi aceast[ investilie.

Deci din cei 66 mii lei, suma de 50 mii lei am propus sI fie repartizatd,la canalizarea menajerl ,

etapa II in contul acelei datorii ;i cu cei 1 1 mii lei sd incepem acest proiect gi aceastl doeumentalie pentru
a o depune la CNI. Mai mult o sd ne trebuiascd.

Podul de la Valea Pechii va aveao l[1ime de 5 m pentru calea de rulare, ca sd permitd accesul a
doud magini pe dublu sens qi doud trotuare pietonale stdnga-dreapta de cdte I m l6fime.

Asta presupune inclusiv ldrgirea celor doud culei de la capetele de pod gi o pild, pentru cd ele nu
sunt dimensionate la aceastd l51ime.

Totodatd se va face tot din aceeaqi bani un pod provizoriu pentru cd nu po{i lisatoatd Valea Pechii
frrd o cale de acces. Adic5, eventual sd foloseqti numai Loturi sau LinioarS, pentru c5 gi acolo sunt
probleme. Pe acel devizva fi qi un pod provizoriu. Solufia este cd se va turna acolo doud culei gi probabil
gi o pilS suplimentard, poate cd va fi qi o restricfie de tonaj. Se vor muta provizoriu acele grinzi metalice
de pe pod c6t timp va dura noua investifie.

Dacd in anul2017 , acest deviz gi acest proiect DALI insemna vreo 5 milioane, estim[m cd acum
o sd ne coste 9-10 milioane, sau chiar mai mult.

Noi vom depune proiectul cu toate avizele inclusiv protocolul de aprobare cu Apele Rom6ne.



in afard de de cei 11 mii lei mai avem 5 mii lei pentru sistemul de proteclie de la $coala Ruddrie.
Noi la inceputul anului am avut un control al ISU Argeq, era sd pl6tim gi o amendd pentru cI in scenariul
vechi de la $coala Ruddrie aveam prevdzut qi un sistem de protec{ie.

Am luat cdteva oferte, amprevdzut 30 mii lei ins6 in cele din urmd va trebui sd pldtim 34 mii lei
sau poate 35 mii lei, pentru cd oferta a fost frrd TVA. Am plStit suma de 30 mii lei c6t am avut prevdzut
gi ne-ar mai trebui 4 mii lei ca sd achitdm factura pentru acel sistem de protec{ie

Mai mult, tot datoritS controlului ISU am fost obligali sd d6m jos lambriul de la $coala Ruddrie,
mdcar la parter unde se fac ore, pentru cd acesta fiind din plastic nu prezintd siguran!5 la incendiu. Acum
se lucreazS acolo ca sd refacem perelii. O aveam ca mdsurd dac[ nu o fEceam pldteam amenda.

Acestea sunt propunerile noastre pentru rectificarea bugetarS.
Nemaifiind discu{ii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 10 voturi -pentru - este adoptatd

Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 49 din 25.07.2023.

3. Proiect de hotirflre privind aprobarea contului de execu{ie al bugetului local de
venituri qi cheltuieli, la data de 30.06.2023.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. gedinld: proiectul de hotdr6re iniliat de
primarul comunei Schitu Goleqti gi raportul de specialitate nr. 6368125.07.2023 intocmit de
Compartimentul fi nanciar-contab i l.

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.1 .

Dl primar: Aga cum ne obligi legea finanlelor publice locale, trimestrial supunem aten{iei dvs
contul de execu{ie la bugetului local de la data de 30 iunie 2023.

Ca o concluzie generalS vI pot da cifrele totale. La venituri avem 7,8 milioane lei gi incasiri
realizate de 5,1 milioane lei. Iar la cheltuieli totalul este de 8,3 milioane lei ;i pldli efectuate in sumd totala
de 5,1 milioane lei. AdicS difernela intre pl6!i qi incasdri este de vreo 80 mii lei.

Asta ce inseamnd? Sd qti{i cd la nivel de tar6, a;a la niverl ierarhic la consiliile judefene gi la
comune situalia nu este prea rcl. Sunt disfunclii mari in pld{i la investi}iile bugetate de sistemul nafional.
Sunt disfunclii gi ?n alocarea sumelor de la consiliul judefean, sunt probleme gi la incasarea sumelor la
bugetul local. Noi, nici nu suntem pe minus, exceptdnd acea datorie la canalizare dar am onorat toate
plafile p6nd acum. insd nu este ceea ce se spune, mai vedeli gi dvs cd analigtii vorbesc de o crizd care se
preconizeazd, afrmai mare decdt cea din 2009. Asta este!. Mergem inainte.

Dl Pdtraqcu F.: Mergem inainte, dar vede{i dvs, de sus in jos sau de jos ?n sus, mai trebuie frcirte
unele economii. Aga gAndesc eu. Md uit cd gi la noi qi Ia nivel de Guvem, se cheltuie foarte mult.

Dl primar: Aplruse o ordonan{d prin care trebuia sd reducem cheltuielile pe servicii cu l\Yo dar
sd qtili cI au fost presiuni mari la nivel de UAT-uri qi s-a revenit asupra acestei ordonanle. Oricum
posturile sunt blocate. Eu gdndesc aqa, c[ o sd ddm in folosinli sala de sport. O sd vede{i qi dvs ce este
acolo. De angajat nu mai avem cum sd angajlm, n-avem nici buget dar o sd delegim pe cineva pentru cd
acolo este o investilie foarte serioasd qi aceasta trebuie sd aducS bani. Numai ca sd supraveghezi, vor {r
copii care merg in acestd salS de sport, o sd vedeli ce-o sd fie acolo. Este clar cd trebuie si ne mai
restrdngem dar trebuie sd rezolv[m ;i aceste probleme.

Oricum treaba cu serviciile a cdzut.
Dl $ipoteanu C.: Apropo de ce a spus dl Pdtragcu, c[ trebuie s5 facem economii. in momentul ?n

care faci investi{ii trebuie sd ei in calcul ;i faptul cE vor fi cheltuieli mari la intre}inere, cu utilitafile.

^ Cu copiii eu cred cd vor intra in sala de sport pentru efectuarea orelor qi vor fi insoli{i de profesori.
Ins[ pentru activitdtile extragcolare va fi nevoie de o persoand delegatd care sI supravegheze acolo.

Dl Pdtragcu F.: Cred c[ are cine sd se ocupe de aceasta, gi de la primdrie gi de la qcoal6.
Nemaifiind discu{ii, se supune la vot proiectul de hotdr6re qi cu 10 voturi -pentru - este adoptatd

Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 50 din 25.07.2023.

4. Proiect de hotirire privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare a Serviciilor Sociale la
nivelul comunei Schitu Goleqti, pentru perioada 2023-2031.



Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. gedin!5: proiectul de hotlrAre nr.
51117.07.2023 gi referatul de aprobare nr. 6084117.07 .2023 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti gi

raportul de specialitate nr. 6085117.07.2023 intocmit de secretar.
Proiectul de hotdrdre a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.2 gi nr.3.
Dl primar: S-a mai aprobat qi in luna trecutd, am scris la consiliul judelean cd s-a aprobat dar ni

se cere qi hotdrdreapropriu-zisdcare nu s-amai fEcut. Afi mai aprobat gi in lunatrecutS, acum supunem
spre aprobare acelagi proiect

Nemaifiind discu{ii, se supune la vot proiectul de hotdr6re qi cu 10 voturi -pentru - este adoptatd
Hotdrhrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 5I din 25.07.2023.

5. Proiect de hotlrflre privind aprobarea atribuirii "Contractului de delegare prin
concesiune a gestiunii activitl{ii de tratare mecano-biologici a deqeurilor reziduale provenite de pe
raza jude{ului Argeg in instalafiile integrate de tratare, inclusiv transportul de;eurilor stabilizate
biologic la depozitele de degeuri qi/sau instala{iile de valorificare energeticl", prin procedura
negocierii ffird publicare prealabili qi avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de
fundamentarqa Studiului de'oportunitate qi a Documenta{iei de atribuire aferente.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. gedin!5: proiectul de hotdr6re nr.
52/17.07.2023 gi referatul de aprobare nr. 6095/17.07.2023 ini[iate de primarul comunei Schitu Goleqti,
referatul cu nr.6088/17.07.2023 intocmit de dl Luca I., ;ef S.C.U.P., raportul de specialitate nr.
6096117.07.2023, intocmit de secretar qi adresa cu nr. 201107.07.2023 a A.D.l. Servsal Argeq.

Proiectul de hotdr6re a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1, nr.2 qi

nr.3.
Dl primar: Cred cd aceastd solicitare de aprobare a acestor documentalii de delegare prin

concesiune a gestiunii activitdtii de tratare, este urmarea acelui control care aavut loc la Albota Ei Servsal-
ul a frcut obiectul acelui control. Acum se cere fiecdrei UAT s5 aprobe aceste documentalii pentru c[
sunt trei firme care se ocup6 de tratarea de;eurilor reziduale de pe ruza judelului.

S-a inaintat aceast5 solicitare din partea ADI Servsal qi noi trebuie sI o supunem spre aprobare.
Trebuie s[ ne confotmdm pentru cd facem parte din acestd asociere qi trebuie sd ne raliem acestor noffne
impuse de Agenlia de Mediu, de Garda de Mediu Ei privitoare Ia procedura de delegare a gestiunii

Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrire qi cu 10 voturi -pentru - este adoptatd
Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 52 din 25.07.2023.

6. Proiect de hotirire privind aprobarea marclrii, tiierii;i debit[rii unei cantitifi de SS,iZ
mc material lemnos din speciile salcim, fag, q.a., din zona 'oValea Cantonului" aflatI in fondul
forestier proprietate publici a comunei Schitu Goleqti.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. ;edin{d: proiectul de hotdr6re nr.
53/17.07.2023 ;i referatul de aprobare nr. 6136117.07-2023 iniliate de viceprimarul. comunei Schitu
Goleqti qi raportul de specialitate nr. 6137117.07.2023, intocmit de seuetar.

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l .

Dl viceprimar: In primul r6nd mai avem o completare. De fapt noi am zis cd facem t[ieri in Valea
Cantonului, pentru cd dacd nu tdiem noi, allii deja s-au apucat inaintea noastr6. Am marcat ce s-a putut
conform normelor legale, pentru cd ne trebuie sc6ndurd. $i am vrut sd mai marcdm qi ni;te molid, poate
ali aflat, pentru cd vrem sd reparSm qi acoperiqul clSdirii pogtei, partea ce ne revine noud.

Dl primar: Le-am solicitat celor de la Telekom gi ne-au spus ci in anul acesta nu au prins bani
pentru aceasta in buget qi c[ vor fine cont in anul urmdtor. $tifi ca acel acoperiq il definem in coproprietate
cu Orange S.A care a preluat intre timp gi Telekom-ul qi cu CN Posta RomAnS.

Cei de la CN Posta Romdnd ne-au ficut un rdspuns foarte clar cI ei au ldcut bugetul la inceputul
anului gi dacd vrem sd facem noi acele lucrbri, ne vor da gi ei ceva la inceputul anului urmdtor.

Noi avem un deviz. Trebuie sd inlocuim invelitoarea cu cdpriori noi, cu tablS gi lemndrie.
Dl viceprimar: Avem in vizor qi grddinifa de la Valea Pechii cu toatd clddirea.



Pentru aceasta am mai addugat cantitatea de 16,6 mc de molid. Chiar acum am primit APV-ul.
Dl primar: S-a fdcut inventarierea gi marcarea luni qi astdzi am primit APV-ul. Este suplimentar

fa!6 de cei 53,12 mc salc6m, g.a. Deci avem doud APV-uri: unul de 53,12 mc lemn din specia salc6m, fag
q.a. gi altul de 16,6 mc lemn din specia molid.

Dl Pdtragcq F.: Cu cantitatea de 53,12, mc ce facem?
Dl primar: In principal scdndur[ pentru poduri. Trebuie inlocuitl sc6ndura pe podul de la Linioard.
Dl Pdtragcu F.: Acolo s-a inlocuit, nu mai trebuie nimic.
Dl primar: In principal o sd vedefi cd va trebui inlocuitd toatd scAndura in timp.
Dl Pdtragcu F.: S-a tdiat mereu qi s-a tiiat material bun pentru ci gtiu cum aratd zona Ei la Valea

Cantonului gi la Fosta Unitate Militard. $tiu to(i pomii, cunos bine zona de acolo.
Eu, de exemplu, nu am vdzut la Linioard nicio scdnduri buni care a fost pusl acolo. Sunt numai

rupturi. Nu inleleg unde a mers atAta cantitate de lemn.
Dl primar: La Ghi{ule,sti s-a pus sc6ndur[ bund pe punte?
Dl Pdtragcu F.: S-a pus ceva scdnduri pe punfile acelea dar s-a tdiat mult mai mult.
Dl $ipoteanu C.: Ca sI elimindm aceste discufii neprincipiale, in momentul c6nd se face

exploatarea qi debitarea se elibereazd niste documente. Pentru acea cherestea trebuie obligatoriu, un
p.o.", verbai de consum, la punte, la pod ;i la altele. in momentul in care dvs venili qi ne puieli in fa\d
procesul verbal de consum se elimin[ orice discufie. M-am uitat pe APV-ul de 53,12 mc qi v[d ci sunt
doar 16,6 mc lemn de lucru. $i atunci elimindm astfel de discu{ii, nu ne mai cert6m.

Se duce un aviz la instalalia de debitat, pleacd un aviz cdtre primdrie.
Venifi cu proces verbal de consum, dacd este necesar mergem, m[surdm ;i gata ...
La celdlalt APV de 16,6 mc cdt arezultat lemn de lucru?
Dl viceprimar: in jur de 12 mc.Iese o cantitate de aprox. 7 mc de cherestea.
Dl $ipoteanu C.: Sd vedem deviz cu cantitdti consumate, cota partea cu Posta Rom6nd ;i gata. Nu

trebuie si st[m dupd ei. Pentru ci au dreptate qi ei, bugetul pentru investi{ii se aprobd la sffirgitul anului,
ei ;tiu c[ in anul acesta nu po]i sd iei niciun leu pe care sd-l duci la reparalii, dacd nu a fost prevdzut.

Nemaifiind disculii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 9 voturi -pentru -, 0 ablineri ;i
1 vot -contra- ( Pdtra;cu F.), este adoptatd Hofirhrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 53 din
25.07.2023.

7. Proiect de hotlrire privind aprotlarea documentafiei de atribuire pentru terenul-in
suprafa{i de 5615 mp, preluat in domeniul public comunal de la fosta SNC SA Ploiqti, in veder"ea
inchirierii acestuia prin licita{ie publici.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. qedinld: proiectul de hotdrdre nr.
54/17.07.2023 qi referatul de aprobare nr. 6138117.07.2023 ini[iate de primarul comunei Schitu Goleqti Ei
raportul de specialitate nr. 6139/17.07.2023, intocmit de secretar.

Proiectul de hotirdre a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1 qi nr.2.
Dl primar: Trebuie sd le scoatem pe amdndoud la licitalie. Aici este vorba de fnchiriere pentru

terenurile ocupate de SC Ragas SRL qi de SC Faby Gaz SRL.
Pre{ul de pornire la licitalie este cel stabilit de dvs. Vom organizalicitalie publicd gi vom vedea

ce va ieqi. Urmeazd,probabil pentru luna urm6toare qi aprobarea documenta{iei de atribuire pentru terenul
ocupat de SC Electromec SA

Avem documenta{ia de atribuire pentru inchirierea temului pornind de la preful de 1 leu/mpiluni
a$a cum am stabilit in completarea raportului de evaluare.

Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi ca 10 voturi-pentru - este adoptatd
Hofirhrea Consiliului Locul Schitu Gole;ti nr. 54 din 25.07.2023.

8. Proiect de hotirdre privind modificarea organigramei gi statului de func{ii ale aparatului
de specialitate al primarului comunei Schitu Gole;ti prin suplimentarea numirului de asisten(i
personali.



Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. qedin{d: proiectul de hotdr6re nr.
55118.07.2023 iniliat de primarul comunei Schitu Golegti, referatul cu nr. 6153118.07.2023 intocmit de
dna Vasile lonela-Nicoleta, insp.superior in cadrul S.P.A.S., nota de fundamentare nr. 6156118.07.2023
intocmitd de responsabilul cu resursele umane si raportul de specialitate nr. 6157 /18.07 .2023, intocmit de
secretar.

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1, nr.l;i
nr.3.

Dl primar: Este o problemd aici. in fiecare an avem mai multe solicit5ri pentru angajarea unor
asistenfi personali. Noi anual trebuie sd aprobdm un nr. de asistenfi personali. Este adevdrat cd nu po{i s[
le spui cd nu ai posibilitdli. Sumele pe care le primesc sunt aproximativ egale dar este vorba, in multe
situafii, de o persoand care trebuie sd aibd calitatea de angajat.

Anul trecut, dacd vI aminti{i, am suplimentat nr. de asisten}i personali de la25 la 30 qi anul acesta
supliment[m de Ia 30 la 35. Pentru c[ mai sunt gi copii care au nevoie sd fie ingriji{i de asistenti personali,
nu numai sd beneficieze de indemniza[ie de inso{itor.

Aceasta este procedura. Au inceput sd scrie gi pe la Ministerul Muncii cI noi nu le acorddm decdt
indemnizalii. La indemnizalii se dau bani mai pulini pentru cd la asisten{ii personali trebuie alocate sume
cu drept de salariu care inseamn6 gi contribuliile la stat.

Noi pl5tim l0o/o finanlare din partea naostrS, restul de 90Yo este finan{are din bugetul de stat.
Dl $ipoteanu C.: Era bine sd cunoaqtem gi noi care sunt persoanele ce au solicitat asisten personal.

Blnuiesc c[ acest proiect de hotdrdre s-a fbcut in baza unor solicitdri.
Dl primar: Noi avem in jur de 50 de indemniza\ii lunare de insolitor.
Dl $ipoteanu C.: Vrem si qtim pentru cine se cere suplimentarea cu un nr. de 5 posturi de asistent

personal. Sd-i cunoa;tem gi noi.
Dl primar: Am6nim acest punct de pe ordin ea de zi qi vd ddm informafia cerutd ?n luna urmdtoare.
Adicd vefi qti care sunt aceia dintre cei 50 cu indemnizalii de inso{itor ce vor sd beneficieze de

ingrijire dinri.lffi;i'ffiiffi:H-Tiil;* 
;i ne dafi o list6 cu cei .u.. ,ori.itd asistenti personali.

Dl Du![ L: Sunteli de acord cu amdnarea acestui punct din ordinea de zi?
Nemaifiind discu{ii, se supune la vot amdnarea proiectul de hotdrdre qi cu 10 voturi -pentru -

este amfrnat pentru o ;edinld viitoare.

9 . Proiect de hotdrire privind aprobarea scoaterii din funcfiune;i casarea construcfiei-
anexl C2 -magazie qi grup sanitar, corp de clSdire din cadrul imobilului denumit "Clidire
social cultural5", care apar{ine domeniului public comunal.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. qedin{d: proiectul de hotdrAre nr.
56/19.07.2023 qi referatul de aprobare nr. 6213119.07.2023 ini[iate de primarul comunei Schitu Golegti,
raportul de specialitate nr. 6214119.07 .2023 intocmit de secretar qi adresa nr. MDLPA-:
53172,58633/DPFBL-2062128.06.2023 a Ministerului Dezvolt[rii, Lucrdrilor Publice giAdministra{iei.

Proiectul de hot5rdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.1.
Dl primar: Cdnd faci un proiect cu finan{are europeand te chinui s[ ob{ii frnan\are, te chinui sd

finalizezi,te chinui sI inchizi actele. in anii 2011-2012, aici vis a vis de primdrie mai era o anex[ care s-
a ddrdmat atunci. O qti{i? Era o magazie din tabl6 situatdldngd grupul sanitar. Cdnd s-a ficut cadastru
apdrea acolo qi aceastl construc{ie C2.

Dupd ce ?nchizi un proiect european, te obligd finanlatorul qi aici este vorba de CRFIR
SudMuntenia, sd oblii punctul de vedere al MDLPA la proiectul de hotSrdre privind actualizarea
inventarului domeniului public cu noile valori ale investifiei pe care am ftcut-o. Ministerul cere la rAndul
sdu avize ( puncte de vedere) de la Ministerul Educa{iei, de la MAE, SRI, SPP gi de la celelalte ministere.

Ce au constatat de data aceasta cei de la Ministerul Educafiei? Cd nu putem lua hot5rArea de
actualizarc a inventarului bunurilor din domeniul public p6nd nu oblinem avizul acestora.



Ministerul Educa{iei avdzut cE in cadastrul care s-a ftcut inilial, apdrea construc{ia C2 qi ne spun
cE conform legii educafiei nalionale, schimbarea de destinalie sau demolarea unei cl[diri se face cu avizul
ministerului. Adicd acea construcfie face parte din bazamaterial5 a unit5lilor de invdf[mdnt.

Adic6 tu prim[rie qi tu consiliul local trebuie sd le faci, trebuie si le intrefi dar cdnd e vorba si le
scoti din func{ie sau sd le demolezi, trebuie sd ai avizul lor cd te las6 s5 demolezi sau sd reabilitezi.

Nici eu nu mi-am dat seama cdnd am frcut cererea de finanlare, cdnd mi-a dat avizul dna miniqtru
Andronescu E. pentru schimbarea de destina{ie in vederea reabilitdrii clSdirii social culturale, cI trebuie
sd scot din funcfiune gi aceastl clSdire C2. Pentru cd aq fi cerut atunci qi avizul pentru demolarea
construcliei C2 care era deja demolatd la acea datd.

Nu mi-am dat seama. Acum zice, rezolvafi problema cu acte. Am frcut un proces verbal de
constare, pentru cd ne permite Legea nr. 50/1991, din care rezultd" ci aceastd clddire nu mai existS.

Acum ne trebuie gi hotdr0rea consiliului local privind aprobarea scoaterii din func{iune a
construc{iei anexd C2. De fapt aceasta nu mai existd de ani de zile ( din anul 2010).

Nemaifiind disculii, se supune la vot proiectul de hotirdre qi cu 10 voturi -penlru - este adoptatd
Hotdrirea Consiliului Locul Schitu Gole;ti nr. 55 din 25.07.2023.

10. Proiect de hot6rflre privind aprobarea parteneriatului intre Comuna Schitu Gole;ti qi
Asociafia Clubul Sportiv RB Racing in calitate de organizator, in vederea organizdrii etapei a V-
a a Campionatului na{ional de RallyCross.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. qedinp: proiectul de hotdr6re nr.
57/L9.07.2023 qi referatul de aprobare nr. 6209119.07.2023 initiate de primarul comunei Schitu Golegti gi

raportul de specialitate nr. 6210119.07.2023, intocmit de secretar.
Proiectul de hotEr6re a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.3.
Dl primar: Aceastl solicitare a venit qi de la SC Prometeu SRL pentru loca{ia "La Helesteu".
Existd o federalie nafionalS de automobilism care organizeazd,astfel de competifii. Etapa alY-aa

Campionatului nalional de RallyCross a avut loc la Bdbana, acum weo lund qi jumdtate. Legea;i statutul
acestei federafii prevdd cd trebuie sd aibd aprobarea consiliului local qi a primdriei din localitatea unde
se desfr;oard evenimentul. Pentru cd de fapt noi suntem cei care anun!6m instituliile abilitate ?n vederea
asigur6rii siguran{ei sportivilor qi a publicului qi anume: ambulanfa, pompierii, jandarmeria. Noi, consiliul
local qi primdria vom fi parteneri ai acestui eveniment ?n sensul cd vom fi prezen{i acolo.

Eu consider cd este un cdgtig pentru comuna noastrd. Este un lucru bun cd se organizeazd, qi la
noi astfel de evenimente sportive

Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrAre qi cu 10 voturi -pentru - este adoptatd
HofirArea Consiliului Local Schitu Golesti nr. 56 din 25.07.2023.

11. Proiect de hotirire privind neasumarea responsabilitEtii autoritlfilor locale privind
organizarea ;i derularea procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilcir-cadru pentru
achizi[ia produselor aferente Programului pentru qcoli al Rominiei in perioada"2A23-2029 ;i a
contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea m6surilor educative, la
nivelul comunei Schitu Gole;ti, jude{ul Arge,s.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. ;edin!6: proiectul de hotdrdre nr.
58/20.07.2023 gi referatul de aprobare nr. 6263/20.07.2023 ini[iate de primarul comunei Schitu Gole;ti gi
raportul de specialitate nr. 6264120.07.2023, intocmit de secretar.

Dl primar: Am suplimentat ordinea de zi cu acest punct privind neasumarea obligaliei noastre ca
gi autoritate locald pentru achiziliaproduselor ?n cadrul Programului nafional pentru ;coli. Este vorba de
acele produse care se distribuie pentru perioada de exerciliu financiar urm6toare.

Consiliul Jude{ean Argeg ne cere rdspunsurile noastre pdn[ la data de 15 august. in funcfie de
rdspunsurile primite de la unitSlile administrativ teritoriale iqi fac qi ei o strategie. Cunosc cd nicio
localitate nu-gi asumd aceastd responsabilitate din mai multe puncte de vedere. Este mai bine sd se fac6



centralizat la nivel de jude!. Proiectul nostru de hotir6re este in sensul neasumdrii responsabilitAli acestor
achizilii.

Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 10 voturi -pentru - este adoptatd
Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Golesti nr. 57 din 25.07.2023.

12. Informare privind lucrarile executate de treneficiarii Legii nr. 416/2001, in luna aprilie
2023.Informare privind lucririle efectuate in luna aprilie 2023 de cltre contravenienfii care au avut
de prestat activitifi in folosul comunitifii qi de citre persoanele cu sanctiuni penale care au avut
obliga{ia de a efectua munci neremuneratl in folosul comunitifii locale.

Dl Nicoard : in luna iunie2023 am avut un num[r de 67 de dosare de ajutor social. N-au intrat in
plat6 decdt 60, pentru cd 7 dosare au membrii care nu si-au efectuat orele de muncd pe care Ie aveau de
fbcut.

Cei cu amenzi penale vin in continuare s[-gi faci orele de muncd ?n termenul stabilit de instan!6
iar cei cu amenzi contravenfionale sunt foarte greu de adus. Vin cAte o zi-doud qi mai vin peste 3-4 luni
atunci cdnd primesc citalii acasd. Sunt foarte greu de adus la munc[.

Lucrlrile efectuate in luna iunie au fost urm[toarele : decolmatdri de ;an!uri, cosit iarba pe DN73,
s-a transportat balastru pentru cd s-au turnat sc[rile la gcoli, la cele doud sdli de sport.

Dl Pdtraqcu F. : Am venit intr-o zi gi v-am rugat pe dvs s[ dali pe cineva acolo la Heroiegti pe
drumul spre Zdvoi pentru cd a crescut iarba de colo pdnd colo.

$i deasemenea sd mai colectdm gunoaiele care se aruncd la intdmplare, pe zdvoaie.
Dl Nicoard Gh. : Sd stiti cd le adun[m mereu si din zlvoi qi de pe strdzi. Dacd nu s-ar aduna ar fi

grdmezi de gunoaie.
Dl primar : Avem deja confeclionate 6 indicatoare care confin avertismente gi sanc{iuni ce se aplicd

pentru aruncarea la int6mplare a gunoiului,urmeazd s[ le amplasdm in mai multe locuri din localitate. Se
avertizeazd populafia c[ este interzis aruncatul gunoiului la int6mplare, amenzile sunt foarte mari. Vom
vedea pe unde le montim, pe Zdvoi,laLdzdreqti;i la T[ndsegti.

Dl Enache G. : Dar p6nd acum, s-a aplicat vreo amendd ?

Dl Nicoard Gh : Se dau amenzi 9i te alegi doar cu datul acestora pentru c[ in rest nu se ?ntAmpld
nimic.

Dl Pdtra;cu F. : S[ mai verificdm qi zona pe unde se ajunge la magazinul de la ValeaPechii, pe
partea stdngd pe unde este gan[ul acela , este o por]iune plin[, s-a umplut cu plmAnt, a crescut qi vegetalia
prin beton.

Dl Nicoard Gh. : Zarudrii aceia au fost tdiati de luna trecut6.

13. Diverse.
Dl primar: Noi am mai ftcut niqte lucrdri cu cei de la ANIF pe vdile din Burnegti qi Valea Pechii

;i cam atdt. :

Am mai incercat noi qi acm la Bumegti dar s-a renunlat. Suma necesar6 era destut de mare, pentru
ca sd preludm valea aceia a$a cum am cerut noi qi cum ar fi normal pentru ca sd nu se investeasci degeaba,
s-a renunlat.

Am cerut totuqi sd se facd qi la noi ceva lucrdri. $i, intradevdr, a fost licitalie pentru lucrdri in 3

localitdli din Argeq, din zonaaceasta. Este vorba de C6mpulung, Mihleqti ;i Schitu Gole,sti.
Au un qantier, lucrarea s-a adjudecat qi finan{atorul era din Bucureqti. La noi o sd intre pe Valea

Pechii pe acel canal p6nd sus la B[hneanu, insemn6nd decolmatare, t6iere de vegetafie, betonare cltre
Iliescu unde este o zondgreu-accesibild q.a.m.d. in luna august sper sd vedem utilajele acolo.

Dl P5traqcu F.: De ce nu se face un pode{ acolo?
Dl primar: Nu-!i dau avizpentru aceasta. DacI il lagi sE treacdin condilii, cu beton, e acelaqi lucru.

Nu trece cdnd vine apa mare.
La sala de sport delaLdzdreqti, pe data de 2 august 2023 este convocatd comisia de receplie la

frnalizarea lucrdrilor de construire. Sper sd ne incadrdm qi cu diferenfa de platd pentru ISC. Am inceput Ei



achizilia la dot6ri. Acum iar este o problem5, pe proiectul din 2018 suma eligibil5 era de 12500 lei,
insemn6nd panouri cu coquri de baschet cu sistem de prindere, fileu pentru volei, 4 spalieri, ladd de
gimnastici, minge de gimnastic6, fiqete gi dulapuri qi binci pentru vestiare, bancl de gimnasticE. Acum
cred ci vd dafi seama cd suma eligibild de 12500 lei din anul20l8 este mic[. Am tot studiat ofertanfii la
ce le-am cerut noi ca qi specificalii. Cea mai ieftind ofertd a fost de 25000 lei. Este gi normal, gdndili-va
cd vorbim de 5 ani diferen[d de la momentul cererii de finanlare p6n[ la momentul lacare putem s[ facpm
aceastd achizilie. Tot acolo noi mai ne trebuie si facem un gard cu bani din bugetul local. Este vorba de
un gard inalt cu plasd pentru c5 nu pofi sd desfiinfezi terenul chiar dacd il mai scurtezi. Vin copiii, sunt
po(ile de handbal, de fotbal qi sd nu se apuce sd dea in geamurile acelea ca sd le sparg[. Ferestrele vor
avea pe interior un sitem de protec{ie din metal ;i plasd de protecfie dar trebuie protejate gi din exterior.
Le putem proteja numai printr-un gard cu plasd pe deasupra.

Pentru sala de sport de la Schitu Golegti, am intervenit peste tot qi o sd intervin chiar cu vizita
ministrului tutelar aici la Schitu Goleqti pe 20 august. Sper sd reugesc sd fac treaba asta. Pentru cd vd
povesteam eu de disfucliile in finanfare. Constructorul a fdcut lucrarea in momentul de fafd in procent
de 97o/o, vine qi cu covorul pentru suprafa{a de joc si cu scaunele qi a primit pdnl acum 65Yo din valoarea
lucrdrilor. G6ndili-v[ cI vorbim de un proiect de 5 milioane lei. Asta se intdmplS. Eu o s5-i chem ca s[
nu venim numai la inaugurdri qi sd ne uitdm la termene. Constructorul acesta trebuie s5-qi pllteascd
oamenii dacd nu chiar la zi mdcar nu cu aceastd diferen{d de 35o/o din valoare. Una peste alt4 indiferent
de plat6, la inceputul anului qcolar aceastd sal6 de sport va fi funcfionald.

Referitor la licitalia pentru lucrdrile lacanalizarea menajer[, etapaalll-a, vE spuneam qi in qedinla
trecutd cd erau trei interesafi, acum avem 5 oferte depuse. Este un lucru bun pentru cd avem de unde sd

alegem. Dintre cei 5 ofertan[i,2 aui mai lucrat pe aici pe la noi.
S-au evaluat ofertele din punct de vedere al eligibilitbtii $i toate au trecut pentru cd legea permite

s5 ai qi lucr[ri similare sd le faci tu sau s[ vi in asociere, sE vi cu un ter! suslin5tor. Urmeazd, evaluarea
tehnicd qi apoi financiard. Dintre cei care au mai lucrat la noi este SC Acvafor Proiect, firmd care arealizat
etapaa II-a la canalizare;i la care suntem gi acum datori. O alt5 ofertd a depus ;i SC Zeus SA care a lucrat
la noi la etapallacanalizare in cadrul primei asocieri. Este firma care a lucrat pe partea stdngd a DN73
de la str. Cimitirului din Ldzdreqti pdn6 la Cesduanu din Schitu Goleqti. Pentru prima datd s-au inscris la
noi la licitalie gi firmele Grup Concif SRL ;i Ratelen Construct SRL. $i mai sunt deasemenea doud asocieri
cu firme din zona Bucuregti - Ilfov.

Dl Pltraqcu F.: Este o lucrare cu bani mulfi de aceea se inscriu mul1i. Sd bagi niste conductd gi-s5
iei at6lia bani !?

Dl primar: Este bine. Au mai fost gi la al{ii. Acum md gdndesc unde o sd facem organizarea de
gantier pentru cdaici vis avis de primdrie se va organizaZiua Comunei gi nu se mai pot aduce utilaje,
materiale q.a. Solu{ia ar frlaTdrgul sdptdmdnal Ldz[regti. Este o zond acolo care momentan este ocupatd.
O sI facem cumva sd se aducd mai pufine materiale. Poate vom face doul organizfui de;antier dar trebuie
sd fie ?ndeplinite nigte condilii (imprejmuire, camere video). Depinde cine cdgtig6 licitalia ;i de unde se
va incepe lucrarea. Sperdm ca in septembrie-octombrie sd se inceapd lucrarea.

Suntem in prag de a semna contractul de finanfare pentru dotarea gcolilor.
Se ?nainteazd foarte greu la PNRR. Nu au oameni gi aqtepli foarte mult. Nu ne-au pldtit nici DALI.

Nu pofi s[ te apuci nici de lucrare.
Acum ne-au delegat pe noi de la MDLPA. Prima datd pentru cele dou[ sta{ii de reinc[rcare in

cadrul proiectului de reabilitare energeticl a qcolii, au zis c5 fac ei centralizat pentru toate comunele care
au finanlare. Asta tot din lipsa de personal. Dintre astea doud stalii de incdrcare probabil una va fi la
Valea Pechii gi una in Loturi. Am primit o adres[ de sdptdmdnatrecutd"prin care ne anun!5 sd ne ocup[m
qi de achizi{ie studii pentru staliile de incdrcare. Noi le avem in lucru qi pe celelalte cinci stalii de
reOnc[rcare - trei la parc qi douS la Ldzdreqti.

Cam acestea sunt problemele cu care ne confruntdm.
Dl Neagoe L.I.: Ce mdsuri putem lua cu urqii care umbl6 peste tot. Nici nu te mai pofi duce prin

pidure.

l0



Dl primar: Legea spune astfel: dac[ vedefi un urs in intravilan ( adicd de la R6ul Tdrgului pdnd la
Calea FeratS, in cazul nostru) sunali la 112. Vin jandarmii, ei md sund qi pe mine sau pe reprezentantul
primlriei qi dacd ursul nu este agresiv nu avem dec6t sd-l alungdm spre Godeni. in situalia in care ursul
intrd in intravilan ;i atacd animale sau oameni se ia ad-hoc decizia de eutanasiere a acestuia.

Este lege, deja am primit o solicitare de la Fondul Miorifa. Am discutat cu aceqtia gi ar trebui sd le
pl5tim 1000 lei/lund printr-un contract pentru prestarea unor astfel de servicii.

Dl P[tragcu F.: Se poate cere de la Edilul Cdmpulung sE ne dea o listd cu pldlile de la populalia din
Schitu Gole;ti pentru apa potabil5? Nu suma total[ gi pentru fiecare cetSlean in parte.

Dl primar: Se poate scoate din calculator. De ce, credeli cd este vreo diferen![?
Dl Pltragcu F.: Eu pldtesc foarte mult qi allii plStesc doar c6{iva lei pe lun[. Eu bdnuiesc c[ dacd

cineva furd trebuie sd pldteascd ceilalli pentru el.
Dl primar: Este o problemd simplS. O sd solicit[m oficial acest lucru.
Dl P[tragcu F.: Dac[ se va termina lucrarea la sala de sport, noi tot avearn o poartl acolo in spate.

Pe acolo pot intra mulli. Trebuie rezolvatd gi problema cu po(ile de acces.

Dl primar: Se va face gi gardul de acolo qi se va rezolva qi aceastd problemd.
Dl Boghez G.M.: Am mai spus qi in gedinfele anterioare despre modemizarea parcului de joacd

pentru copii. VId c[ nu se intenlioneaz[ sE se facd ceva. Este bdtaie de joc aga cum aratd acum.
Dl viceprimar: Ce s[ se modernizeze? Ce anume? Concret.
Dl Boghez G.M.: A[i vdzrrt cum aratd un parc de joacd pentru copii in comuna vecind, la\

F urnrcosr'/
Este un lucru important pentru toatd lumea, dar mai ales pentru copii.
Dl primar: Mai putem aduce cdte ceva din echipamentele de joacd pentru copii care s-au desfiin{at

la cdmin.
Dl Boghez G.M.: Acum au apdrut tot felul de mijloace moderne de joaci pentru copii. Nu trebuie

sd vd spun eu.

Nemaifiind discufii in qedinfa de ast[zi pre;edintele de gedin!6 declar6 inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 17 .34'

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de;edinld,
DUTA IULIAN

Secretar general al comunei,
VLADUCA CATALIN
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